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"Începem noi iarăş să ne lăudăm singuri ? Sau nu cumva avem trebuinţă, ca unii,  de  epistole  de     
  laudă, către voi sau de la voi ? Voi sînteţi epistola noastră, scrisă în inimile noastre, cunoscută şi  
 citită de toţi oamenii.Voi sînteţi arătaţi ca fiind  epistola lui Hristos, scrisă de noi, ca slujitori ai Lui,  
 nu cu cerneală, ci cu Duhul Dumnezeului Celui Viu; nu pe nişte table de piatră, ci pe nişte table care      
 sînt inimi de carne"                                                                                     
-  2Corinteni 3: 1-3 
 
             Noi cu toţii dorim să-L mulţumim pe Dumnezeu, şi avem dorinţa de a fi o epistolă a lui Cristos. Profetul lui Dumnezeu 
pentru zilele noastre, a spus cîteva lucruri foarte importante. Vă rog , să le citim cu atenţie. 
         * Voi ştiţi, noi s-ar putea să nu o credem, dar prin tot ceea ce facem, noi, influenţăm  pe cei din jurul nostru. 
             Eu de multe ori am predicat la servicii funerare. Şi niciodată nu am încercat să spun prea mult despre persoana care a 
murit, pentru că nu este nevoie să spui. Oamenii, viaţa pe care bărbatul sau femeia, sau orice a fost el, a trăit-o, va vorbi mai tare către 
adunare, decît orişice aş putea eu spune despre ei. Aceea nu va schimba părerea lor. Viaţa lor spune ceea ce ei au fost. 
            Şi atunci noi niciodată nu ştim ceea ce facem, ce influenţă are ceea ce face noi asupra altora. Biblia spune,"Noi sîntem 
epistole scrise, citite de toţi oamenii". Aceea este, că viaţa voastră este văzută atît de tare de oameni, astfel încît mărturia voastră, dacă 
este contrară cu viaţa voastră, va fi fără efect. Este ceea ce voi sînteţi pe dinăuntru, aceea citesc oamenii; nu prea mult din ceea ce voi 
spuneţi, ci ceea ce voi sînteţi. Vedeţi ? Tu poţi pune ceva pe cineva, spunînd, "Aceasta este aceea şi aşa mai departe," dar viaţa ta fiind 
diferită de ceea ce spun ei, mărturia vieţii tale este mai puternică decît mărturia ce ar spune-o cineva despre tine. Da. Deci, doar ţineţi 
minte lucrul acesta, că noi aducem o influenţă în fiecare zi, şi viaţa pe care tu o trăieşti, dovedeşte ceea ce este în interiorul tău. Tu nu 
poţi schimba aceasta. Aceasta reflectă. Fiecare persoană reflectă, în afară, ceea ce este pe dinăuntru. 
           Şi dacă noi luăm mărturia de a fi Creştini, eu cred că aceasta este cel mai solemn lucru pe care un bărbat sau o femeie, băiat 
sau fată ar putea să o facă, sau ar face-o. Cînd el ia Numele lui Cristos peste el, atunci el urmează să-L reprezinte pe Cristos, şi ar 
trebui să fii atent la fiecare miscare pe care tu o faci., petru că cineva te urmăreşte (te priveşte). Şi, aceasta va reflecta, ceea ce 
Dumnezeu a făcut pentru tine, în interiorul tău. 
        * În continuare Profetul spune:      Şi acum, ca şi atunci cînd murim,  cum sîntem în aceste trupuri fizice acum, noi sîntem 
separaţi unul de celălalt. Dar, doar trupul este acela care ne identifică unul de calălalt, din cauză că noi sîntem legaţi în cele cinci 
simţuri: văz,  gust, miros, simţ şi auz. Şi atîta timp cît noi ne putem vedea sau simţi unul pe celălalt, de ce, noi avem dovada că sîntem 
aici. Dacă tu eşti orb şi nu poţi--şi nu poţi vedea, atunci voi vă simţiţi unul pe celălalt, şi noi....sau auzi unul pe calălalt. Şi aceste 
simţuri pămînteşti se declară (se fac cunoscute) unul pe calălalt. 
          Dar cu adevărat, noi niciodată nu ne-am văzut unul pe celălalt. Aţi ştiut voi asta ? Noi niciodată nu ne-am văzut unul pe 
celălalt. Voi auziţi ceva vorbind afară din trupul acela de aici, care doar personifică ceea ce este înăuntru. Deci atunci cînd vorbim 
unul cu altul, noi nu vorbim  tocmai cu trupul. Ci cu duhul din-interior, dar trupul este acela care identifică duhul care este înăuntru. 
De aceea, atunci cînd vorbim unul cu altul, noi repede ne dăm seama şi înţelegem imediat dacă noi sîntem Creştini sau nu, pentru că 
acolo este o părtăşie în duhul, de la (din) care vorbim, sau de unde vorbim. Vedeţi , aceea vibrează unul către celălalt, dacă noi sîntem 
Creştini sau nu. De aceea spunem că nu ne-am văzut unul cu altul. 
         Isus a spus, "Nici un om nu a văzut pe Dumnezeu, doar Acela ce a venit de la Tatăl,  L-a făcut  cunoscut" ( Ioan.1:18 ) 
Vedeţi ? Cu alte cuvinte, Dumnezeu a fost identificat. Persoana lui Dumnezeu a fost identificată în Trup, Domnul Isus Cristos, deci El 
a fost exprimarea imaginii lui Dumnezeu.. Sau, Dumnezeu exprimîndu-Se pe El Însuş într-o imagine, printr-o imagine, Omul. 
Dumnezeu exprimîndu-Se către noi, şi El era Dumnezeu.  Nu a treia persoană, sau a doua persoană; El era Persoana, Dumnezeu. El 
era Dumnezeu Însuş, identificîndu-Se pe Sine Însuşi, pentru ca noi să -L putem simţi (atinge). 
       "Şi fără îndoială, mare este taina evlaviei.....Dumnezeu a fost arătat, sau făcut cunoscut,  în Trup"...(1 Tim. 3:16) Nu este 
aceasta minunat ? Dumnezeu ! Şi noi nu L-am fi înţeles niciodată pe Dumnezeu, aşa cum se mişca în Stîlpul de Foc, şi aşa mai 
departe, aşa cum El a făcut-o. Dar noi L-am înţeles cînd El a devenit unul dintre noi, cînd El a devenit Om. Atunci El a putut să 
vorbească cu noi, şi noi L-am putut atinge, L-am putut simţi, pipăi, şi toate lucrurile. Şi aşa cum Scriptura spune aceasta, că, "noi  
L-am apucat pe Dumnezeu, Vedeţi ? cu mîinile noastre, L-am atins cu mîinile noastre." 
         Dumnezeu este în om. Şi  El  se indentifică pe El Însuş, astăzi, în Biserica Sa. În Creştinii născuţi din nou, Dumnezeu se 
identifică pe El Însuş, că El rămîne Dumnezeu. Şi lumea de afară va cunoaşte pe Dumnezeu numai după felul în care ei Îl văd pe 
Dumnezeu în mine şi în tine. Acela este singurul fel în care ei Îl vor cunoaşte pe Dumnezeu, atunci cînd noi sîntem epistole scrise, 
epistole ale Scripturii, şi sîntem citite de toţi oamenii. Şi viaţa pe care noi o trăim, reflectă ceea ce este înăuntrul nostru. Un om este 
identificat după lucrările pe care el le face. Deci lucrările noastre ar trebui să fie bune, întotdeauna bune,  pentru că noi reprezentăm 
pe Domnul nostru Isus Cristos. 
      * El a fost cu copiii în pustie, venind afară din Egipt, în formă de Lumină. El a vorbit cu Abraham, în formă de Om. El a vorbit 
cu Moise, în formă de Om. El a vorbit  Bisericii, în formă de Om (Fiul Său -Isus Cristos). Şi El vorbeşte prin Biserica Lui astăzi,  
prin Biserica unsă, a viului  Dumnezeu, prin vase de lut, "Voi sînteţi mlădiţele; Eu sînt Via". Dumnezeu încă vorbeşte, iar lumea Îl 
vede pe Isus aşa cum Îl prezentaţi voi. Voi sînteţi epistole scrise, citite de toţi oamenii. Viaţa voastră spune ceea ce sînteţi voi. 



      * În continuare Fratele Branham vorbeşte despre viaţa lui:         Noi, niciodată nu am plecat din vreun oraş încă, datorînd 
cuiva vreun cent, doar după ce au fost rezolvate toate lucrurile; noi doar nu credem altfel. Voi nu trebuie să datoraţi nimănui nimic; 
voi trebuie să fitţi drepţi şi corecţi.. Şi dacă totuşi datorezi cuiva ceva, du-te la el, spune-i că îi eşti dator, şi doar să-ţi lase ceva timp, şi 
tu îi vei plăti. Aceasta este o bună dovadă de a fi Creştin; să fii cinstit, drept corect.      Voi vreţi să trăiţi chiar cum voi vorbiţi despre 
aceasta.  Dacă tu nu o trăieşti tu însuţi, cum te aştepţi  ca altcineva să o trăiască. Vedeţi?  Deci voi  sînteţi epistole scrise, citite de 
toţi oamenii; deci tot timpul să fiţi cinstiţi, corecţi, drepţi, adevăraţi. Spuneţi adevărul, nu contează cît de mult se deranjează cineva. 
Spuneţi adevărul oricum, pentru că aşa vei putea spune la fel de fiecare dată. Şi dacă tu spui o minciună, tu va trebui să te învîrţi în 
jurul ei de o mie de ori, şi totuşi  trebuie să vii înapoi la acea minciună din nou; şi tu doar ai făcut un lucru îngrozitor. Doar fii cinstit, 
şi tu o  poţi spune întotdeauna în acelaş fel, pentru că este adevărul. 
         Este în acelaş fel şi cu Biblia. Spune doar în felul cum o spune Biblia; nu fă conpromisuri; spune-o doar în felul acela,  
doar....Este scris chiar aici şi tu doar poţi să o indici cu degetul acolo. Acesta este felul de a-l învinge pe Satan. Satan a spus lui Isus, 
"Dacă Tu ai fi Fiul lui Dumnezeu, haide să te vedem făcînd o minune. Ei spun că Tu esti un făcător de minuni. Transformă aceste 
pietre în pîini, şi să vedem. Tu doar eşti flămînd." 
         El a spus, "Dar este scris, Omul nu va trăi numai cu pîine," Vedeţi ?El a luat Cuvîntul Tatălui şi a învins pe Diavolul, chiar 
acolo pe teritoriul lui. Deci, şi tu poţi să faci acelaş lucru: să învingi pe Diavol pe propriul lui teren, cu Cuvîntul lui Dumnezeu. 
      * Dumnezeu foloseşte oameni pentru semne, ca să arate semnele Lui. Şi de multe ori acel semn, şi de obicei de fiecare 
dată--dacă este făcut cu oameni aleşi-- acel semn este desconsiderat, şi criticat, bătut joc de el, aruncat afară, considerat..... 
     * Fiecare, ei au venit întotdeuna la mine, zicînd, "Frate Branham, acele şapte tunete pe care le-a tunat vocea, şi el a spus, "Nu le 
scrie, ci doar pecetuieştele", a zis" acelea vor fi cele şapte tunete care vor fi descoperite în zilele din urmă ?Vedeţi , şapte tunete care 
ne vor spune nouă"? Acum, nu sună aceea destul de bine ? Vedeţi ? Dar atenţie, despre ce vorbiţi voi cînd spuneţi aceasta. El a zis, 
"Vezi să nu scrii aceea". Vedeţi ? Aceste şapte tunete şi-au strigat glasurile lor (Ap.10: 1-7), şi El a zis "Nu scrie aceasta, ea este 
pentru a fi sigilată în Carte, pînă în ziua din urmă". 
         Acum, cineva a fost,  mulţi  au venit şi  mi-au spus, şi teologii au spus, " Dacă cu experienţa pe care Domnul ţi-a dat-o ţie 
pentru poporul  Său", smerit zicînd acestea, a zis, "ai fi îndreptăţit să scrii o Biblie tu însuţi, Cuvîntul tău pe care Dumnezeu L-a 
manifestat." 
         Am zis,"Aceea ar putea fi adevărat".Vedeţi, El încerca să mă prindă. Vedeţi ? Şi am zis, "Dar, vezi tu, eu nu aş putea să fac 
aceea."       El a zis, " De ce nu ai putea? Tu ai toate calificările (drepturile)."   Am zis."Dar, vezi tu, nici un cuvînt nu poate fi 
adăugat sau scos." Vedeţi ?    Şi el a zis, "Ei bine atunci, acele şapte tunete," a zis, "nu au tunat acele şapte tunete afară, şi nu ar fi 
aceea o descoperire de dat oamenilor ?"     Am zis, " Nu domnule, ar însemna  să adaug ceva sau să scot ceva din Cuvînt".    
         Este totul descoperit acolo înăuntru, şi acele şapte peceţi au deschis descoperirea a ceea ce era aceasta. Vedeţi ? 
         El este încă în Cuvînt. Vedeţi voi, tu nu poţi să scoţi afară din acel Cuvînt. El nu va părăsi Cuvîntul. Şi Duhul lui Dumnezeu 
nu va părăsi niciodată acel Cuvînt. El va sta drept cu Cuvîntul, orbind ochii unora şi deschizînd ochii altora. El întotdeauna face 
aceasta. 
      " Voi sînteţi epistole scrise, citite de toţi oamenii". Traduceţi asta, întoarceţi-o pe partea aceasta, sau doar întoarceţi-o dea-roata, 
" Voi sînteţi epistole care au fost scrise," pentru că voi nu puteţi adăuga nimic la Aceasta, "citite de toţi oamenii". "Cuvîntul manifestat 
a lui Dumnezeu", cu alte cuvinte. 
        Şi Petru şi Ioan, cînd au arătat, cînd ei au mers sus acolo, ei au observat că erau neînvăţaţi şi ignoranţi, că ei nu au avut vreo 
educaţie, dar ei au cunoscut că ei au fost cu Isus. Vedeţi ? Ei au fost neînvăţaţi şi needucaţi, dar ei erau epistole scrise, citite de toţi 
oamenii, că ei au fost cu Isus, pentru că Isus se manifesta Însuşi, prin ei, Cristos învelit în trupurile lor, manifestat, făcut viu, aşa cum a 
fost în Moise. 
        Cînd Cuvîntul a fost în Moise, el era Dumnezeu în trup. Cînd El a fost în Isus, El a fost Dumnezeu în trup. Vedeţi ? Singurul 
lucru ce El îl face, este că Îşi schimbă masca (înfăţişarea), nu Cuvîntul Lui, nu natura Lui. El este acelaş ieri, azi şi în veci. El doar Îşi 
schimbă forma. El se schimbă din Noe în Moise; El se schimbă din Moise în David; din David, Iosif,  şi în jos pînă El vine în 
Plinătetea Dumnezeirii întrupată. Vedeţi ? 
        El este acelaş Dumnezeu. Amin. Amin. Eu cred că aceasta vă pătrunde. Vedeţi ? Este acelaş Dumnezeu, dar El doar ia un alt 
voal (acoperămînt--văl--cort). Vedeţi ? El Îşi pune un alt văl. 
     * Acum, unde sînt roadele Duhului ? Vedeţi ? Nu prin vorbitul în limbi, nu prin dansul în Duhul, nu prin aderarea la o biserică, 
nu prin roade ale Duhului (Ştiinţa Creştină vă poate duce afară lin, pe oricare dintre voi cu privire la aceasta, vedeţi, şi să nege chiar că 
Isus Cristos era Divin); nu acelea, dar este Cuvîntul trăind (viu). Acolo este aceea. Dacă ei doar s-ar fi uitat, El era Messia. El era 
Cuvîntul viu făcut manifest. Şi un bărbat care are Duhul lui Dumnezeu în el, sau o femeie, acel Cuvînt trăieşte chiar în el acolo. Aceea 
este lovitura de graţie, predestinaţii. Căci Cuvîntul Domnului vine la ei, şi ei sînt Cuvîntul pentru oameni: Epistole scrise citite de toţi 
oamenii. Este aceea corect ? Poate fi trasă a treia tragere ? (să fie deja trasă ?) 
      *Şi despre Fratele Nevile, profetul spune:       Mie îmi place să-l ascult pe fratele Nevile.  Eu îl iubesc.  El este mama mea,  
şi eu cred că el este un vorbitor minunat,  un slujitor minunat. Îmi place un lucru la Fratele Nevile, cînd el spune ceva, el trăieşte ceea 
ce spune. Acum, acesta este lucrul cel mai important. Tu ştii că poţi să-i arăţi cuiva cum se trăieşte o predică, mai bine decît să -i -o  
predici.? "Pentru că voi  înşivă sînteţi epistole scrise ,citite de toţi oamenii". 
      * În rugăciune, profetul lui Dumnezeu  îşi exprimă dorinţa lui : 
         Acum, Te rugăm Doamne, să fii peste toate naţiunile; aşa cum astăzi am auzit căci peste tot sînt mulţi în nevoi. Acordă-le 
cererile lor, Doamne, şi noi ne rugăm să vedem măreaţa mînă a lui Dumnezeu mişcîndu-se în toată lumea,  deasupra celor care caută 
acest lucru măreţ.Iartă-ne păcatele noastre. Pedepseşte-ne (mustră-ne) Doamne, cu Duhul Tău şi cu Cuvîntul Tău, aşa ca noi să ne 
putem disciplina pe noi înşine în slujitori ascultători, ca slujitori ascultători de voia lui Dumnezeu. Haideţi să ne amintim şi să 
încercăm să ne gîndim în inimile noastre, ce au făcut primii Creştini, ce tip de oameni am  întîlni, dacă  ne-am întîlni cu acei care au 
fost personal în contact cu Tine. Cum trebuie să fi fost feţele lor, pline cu credinţă şi bucurie. Cum trebuie să fi fost vieţile lor Cuvîntul 
lui Dumnezeu manifestat(trăit), doar epistole scrise, citite de toţi oamenii, aşa cum ei umblau printre oameni. Acordă aceasta , 
Doamne, încă o dată. 
      * Această mică biserică, aceşti oameni care vin zi după zi şi conduc sute de mile, O Eternule şi iubitorule, Tu care nu uiţi nici un 
lucru, Dumnezeul lui Abraham, Isaac, şi a lui Iacov, Cel care ai înviat pe Isus din morţi, şi acum El stă la Dreapta Celui Prea-Înalt, 
Dumnezeu coborît în trup, binecuvintează aceşti oameni pe care eu îi binecuvîntez în Numele Tău.  Fie ca ei să-şi amintească 



întotdeauna şi să ştie că acolo este un semn, un semn  al sfîrşitului. Eu mă rog ca Tu să le dai lor şi să-i faci învingătorii altora--în 
lucrul lor, orişiunde ar putea fi ei, la colţul străzii, în staţii,  sau oriunde ar putea fi --să mărturisească  în alimentara, sau la lăptar. 
Oriunde ar putea fi aceasta, Doamne, dacă ceva le avertizează inima, fie ca ei să fie martori. Fie  ca ei să ducă o viaţă aşa de sfinţită 
pînă acolo ca ei să fie epistole scrise citite de toţi oamenii. 
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